
 
 

 
 

Br.0012.1.1.2022 
 

Protokół Nr 35/22  
z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta  

Rady Miasta Bielsk Podlaski  
w dniu 25 stycznia 2022 r.  

 
 Posiedzenie Komisji Finansów i Budżetu Miasta odbyło się w budynku przy  
ul. M. Kopernika 3 (sala -II piętro) w godzinach 14.00-14.30. Obecni byli: Przewodniczący 
Komisji Aleksander Bożko, Wiceprzewodniczący Komisji Mikołaj Osipiuk, Członek Komisji 
Piotr Wawulski oraz Członek Komisji Tomasz Sulima (lista obecności radnych na posiedzeniu 
komisji stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji protokołu).  
W posiedzeniu uczestniczył (on-line) Burmistrz Miasta Jarosław Borowski, Zastępca 

Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska,  Skarbnik Miasta Anna Szkoda oraz Prezes 

Laktopol Olgierd Meysztowicz.  

Dotyczy punktu nr 1  
 
Na wstępie Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył posiedzenie Komisji i 
powitał wszystkich zebranych.  
 
W związku z tym, że jeden radny bierze udział w posiedzeniu komisji online Przewodnicząc 

Komisji poprosił o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. Poinformował, że 

na tę chwilę obecnych jest 4 radnych. 

Dotyczy punktu nr 2  
 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poinformował, że obecny punkt dotyczy 
ustalenia porządku obrad. Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia podany  
w zawiadomieniu.  
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
3. Przyjęcie Protokołu Nr 34/21 z posiedzenia Komisji w dniu 20 grudnia 2021 r.  
4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk 

Podlaski.  
5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za okres od 1 stycznia do  

31 grudnia 2021 r.  

6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poinformował, że w komisji miały uczestniczyć 

dwie dodatkowe osoby Pani Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej Iwona Bielecka 
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Włodzimirow oraz Prezes Laktopol Olgierd Meysztowicz. Pani Iwony nie widzi, ale obecny 

jest Pan Meysztowicz.  

Zaproponował, żeby w Prezes Laktopol Olgierd Meysztowicz zabrał głos w tym puncie obrad. 

I przedstawił w jakiej sprawie chciał spotkać się z radnymi.  

Prezes Laktopol Olgierd Meysztowicz poinformował, że jest właścicielem Laktopolu i w 

Suwałkach posiada taką samą instalację jak w Bielmleku, która przerabia ok 50.000 ton 

produktów w proszku rocznie i sprzedaje je na 80 krajów świata. Powiedział, że chciałby 

prosić Pana Burmistrza żeby w imieniu Pana Syndyka można było z nim renegocjować 

podatek od nieruchomości oraz podatek od dzierżawy, z powodów takich, że każde 

pieniądze, które dziś wypływałyby z Laktopolu na rzecz zewnętrznych kosztów niezwiązanych 

z odbudową całej instalacji opóźniają ten proces. Zaznaczył, że chciałby natychmiast ruszyć 

produkcję. Dziś zatrudnia 50 osób, które powodują, że koszty kotłowni, koszty zakładu to ok 

450.000 zł i bardzo chciałby uruchomić produkcję w jak najszybszym czasie. Spowodowałoby  

to z jednej strony zatrudnienie w bardzo szybkim okresie 200 osób i powołanie spółki 

celowej, która spowodowałaby, że wszystkie podatki oraz  zyski w części trafiałyby do 

budżetu miasta. Przyczyniłoby się to również do postawienie w dużo lepszej kondycji całego 

rejonu nie tylko mlecznego, ale również przerobu zakładów, które mogłyby dostarczać 

surowce – pszenice i kukurydze. Powiedział, że chce przedstawić ładną wizje tego zakładu, 

ten zakład jest jednym z najważniejszych czynników wartości miasta  i rejonu, w Bielsku nie 

ma wielu rolników którzy produkują mleko, ale cały rejon na pewno by się bardzo mocno 

wzmocnił. Dodał, że chciałby zrobić taki zakład jak dzieje się w Mlekowicie czy w Mlekpolu, 

żeby Bielsk Podlaski był drugą, trzecią, czy czwartą stolicą przetwórstwa mleka. W pierwszym 

okresie byłoby zatrudnionych 200 osób, a jeżeli doszedłby do pełnych zdolności 

produkcyjnych i pełnej inwestycji, którą planuje zrobić w Bielsku Podlaskim, to zatrudnienie 

mogłoby osiągnąć 1000 osób. 1000 osób jest elementem ważnym dla rozwoju miasta.  

Powiedział, że prowadzi zakład w Łosicach, w Suwałkach, w Konsewie i skupuje bardzo duże 

ilości mleka i płacone jest powyżej cen rynkowych. Zwrócił się z prośbą, aby radni przybliżyli 

się do zakładu, który w bliskim okresie czasu ma nadzieje, że będzie mógł kupić od Pana 

Syndyka. Pan Syndyk prosił o 140.000.000 zł, ale ta kotwa jest zawyżona. Dziś jest już 

110.000.000 zł, ale dalej uważa, że jest zawyżona, dlatego zaproponował Panu Syndykowi 

85.000.000 zł. Poinformował, że ma być drugi przetarg, ale dodał, że po pożarze nikt nie 

przyjechał żeby stwierdzić jakie są konsekwencje tego pożaru. Zaznaczył, że oprócz Laktopolu 

nie ma nikogo innego kto byłby zainteresowany kupnem. Dodał też, że od 12 miesięcy chroni 

majątek i chce żeby komisja wiedziała, że robi to bez żadnej gwarancji, że Pan Syndyk mu 

sprzeda. Na dzień dzisiejszy koszt utrzymania ochrony zakładu wyniósł 8.000.000 zł. 

Poinformował, że 8.000.000 zł przeznaczył na to żeby wypłacić ludziom, żeby była energia, 

żeby w blokach mieszkalnych było ciepło. Zaznaczył, że bez produkcji te koszty są bardzo 

wysokie. Powiedział, że to do Pana Burmistrza należy ewentualna negocjacja kwot, które są 
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należne, ale wydaje mu się, że zrobienie spółki celowej zarejestrowanej w Bielsku plus 

zatrudnienie do 1000 osób w ciągu 2-3 lat stawiałoby Bielsk Podlaski w innej perspektywie 

jeśli chodzi o osoby, które znajdywałyby zatrudnienie na europejskich warunkach z 

możliwością rozwoju.  

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko zaznaczył, że radnym zależy żeby zakład 

funkcjonował w Bielsku Podlaskim, tylko umorzenie podatku od nieruchomości zależy od 

Pana Burmistrza.  

Prezes Laktopol Olgierd Meysztowicz powiedział, że jest w pewien sposób związany z tym 
regionem, jego rodzina była związana z rolnictwem. Opowiedział o swojej rodzinie i 
działalności. Zadeklarował, że będzie robił wszystko żeby ten zakład stanął na bardzo 
wysokim, świtowym poziomie.  
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko zapytał, jakie produkty byłyby produkowane w 
Bielsku Podlaskim? 

Prezes Laktopol Olgierd Meysztowicz poinformował, że w pierwszym etapie będzie 
proszkował wszystkie surowce, które są na rynku, czyli to co robi w Łosicach, a więc serwatkę 
zwykłą, kwaśną oraz demineralizowaną. Jeżeli chodzi o Suwałki, to powiedział, że ta 
instalacja posiada cyklony, natomiast tutaj jest instalacja, która pozwala na lepsze 
wykorzystanie mieszanki - takiej substancji z tłuszczem roślinnym i można byłoby zaatakować 
cały przemysł paszowy. Wszystkie zakłady paszowe potrzebują takiego produktu 
wysokotłuszczowego.  
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podziękował Panu Prezesowi za przedstawienie 
sytuacji.   
Wobec braku chętnych do zabrania głosu w tym punkcie obrad Przewodniczący Komisji 
poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku Kworum. Następie poddał 
pod głosowanie zaproponowany porządek obrad. 
 
Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Dotyczy punktu nr 3 
 
Przyjęcie Protokołu Nr 34/21 z posiedzenia Komisji w dniu 20 grudnia 2021 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie protokół.  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 34/21 z posiedzenia Komisji w dniu 20 grudnia 2021 r. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Dotyczy punktu nr 4 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Bielsku Podlaskim. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Bielsku Podlaskim..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Miasto Bielsk Podlaski na rok 2022. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski poinformował, że już podpisał wniosek o wycofanie 
tego punktu z porządku obrad, w związku z rozstrzygnięciem Wojewody Podlaskiego z 
ostatniego piątku dot. tego, że to nie rada miasta ma się tym zajmować, tylko burmistrz. 
Tego punku w programie sesji nie będzie, wiec poprosił o niedyskutowanie w tym temacie.  
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Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta 
Bielsk Podlaski w 2022r.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bielsk 
Podlaski w 2022r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2022-2034.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
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Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2022-2034.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta Bielsk 
Podlaski. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta Bielsk 
Podlaski..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
PRZECIW (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej regulacji trybu powoływania 
społecznych asystentów radnych Rady Miasta Bielsk Podlaski.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej regulacji trybu powoływania 
społecznych asystentów radnych Rady Miasta Bielsk Podlaski.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
PRZECIW (1)Piotr Wawulski 
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Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Białymstoku na uchwałę w sprawie nieudzielenia wotum zaufania za 
rok 2020.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 
w Białymstoku na uchwałę w sprawie nieudzielenia wotum zaufania za rok 2020.   
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miasta Bielsk Podlaski 
na 2022 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miasta Bielsk Podlaski na 
2022 rok..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Bielsk Podlaski. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Bielsk Podlaski..  
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Wyniki głosowania: 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Dotyczy punktu nr 5 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2021 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie sprawozdanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2021 r..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Dotyczy punktu nr 6 

Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za udział 
w posiedzeniu i zamknął obrady Komisji.  
 
Na powyższym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:  
Magdalena Germaniuk 

 
Przewodniczący Komisji Finansów 

i Budżetu Miasta 
 

Aleksander Bożko 


